
یکشنبه  28 فروردین  1401- 15 رمضان 1443 -17  آوریل 2022 - سال بیست ویکم - شماره  5693  8   ورزشی

عمر مربیگری در فوتبال ایران چقدر است؟
در حالــی که در لیگ های 
مانند  یــک  درجه  اروپایــی 
اســپانیا  و  آلمان  انگلیــس، 
مربیان حدود ۶ تا ۱۰ ســال 
تیم های خود  نیمکــت  روی 
حضــور دارند، ایــن مدت در 
ایران به ۳ ســال نمی رسد! به 
گزارش ایسنا، ثبات مربیگری 
در فوتبــال ایران طی دو دهه اخیر تا حد بســیاری زیادی کاهش یافته و کمتر 
مربی  و تیمی را می توان یافت که بیش از ســه سال با همدیگر همکاری داشته 
باشند. این اتفاق در حالی است که در فوتبال روز دنیا، تیم هایی را می توان یافت 
که حدود یک دهه نیز با مربیان خود همکاری کرده اند. یکی از مربیان باســابقه 
در فوتبال انگلیس، شــان دایچ سرمربی برنلی بود که پس از ۹ سال و ۱۶۶ روز 
)یک دهه( از هدایت این تیم کنار گذاشته شد. با این اتفاق، اکنون یورگن کلوپ 
سرمربی لیورپول با ۶ سال و ۱۸۹ روز رکورددار طولانی ترین دوره مربیگری یک 
تیم بین سرمربیان حال حاضر لیگ برتر انگلیس است. پس از او پپ گواردیولا با 

۵ سال ۲۸۸ روز در رتبه سوم قرار دارد.
در لالیگا، دیگو ســیمئونه بیش از یک دهه است که روی نیمکت مربیگری 
اتلتیکو مادرید حضور دارد. سرمربی آرژانتینی ۱۰ سال و ۱۲۶ روز قبل به عنوان 
ســرمربی اتلتیکو انتخاب شد. پس از او جاگوبا آراســاته در اوساسونا و امانوئل 
آلگوسیل در رئال سوسیداد از حدود سه سال و نیم پیش تیم های خود را هدایت 
می کنند. گاســپرینی، سرمربی آتالانتا با ۵ ســال و ۱۰ ماه در سری A ایتالیا 
پرچمدار اســت. بعد از او سینیشا میهایلوویچ، ســرمربی بولونیا با ۳ سال و ۷۹ 
روز در رتبــه دوم قرار دارد. در بوندس لیگا عنوان باثبات ترین همکاری متعلق به 
کریستین اســتریچ، سرمربی مونشن گلادباخ است که با ۱۰ سال و ۱۱۸ روز با 
سابقه ترین مربی حال حاضر در یک تیم است. پس از او فیشر، سرمربی یونیون 
برلین با ۳ ســال و ۹ ماه در رتبه دوم دیده می شود. پاسکال گاستین، سرمربی 
کلرمونت هم در لیگ ۱ فرانسه با ۵ سال و ۷ ماه، بیشترین دوره مربیگری را در 
یک تیم داراســت. در اکثر لیگ های درجه یک اروپا چنین اعداد و ارقامی دیده 

می شود.
در لیگ برتر ایران، باسابقه ترین مربی در یک تیم، محمد ربیعی، سرمربی مس 
رفســنجان است که در سال ۹۸ هدایت این تیم را برعهده گرفت و به لیگ برتر 
صعود کرد. او با ۲ سال و ۸ ماه در رتبه نخست قرار دارد. رضا عنایتی، سرمربی 
تیم هوادار با ۲ سال و ۳ ماه و ۲۵ روز دوم و گل محمدی، سرمربی پرسپولیس 
با ۲ سال و ۳ ماه و ۳ روز در رتبه سوم با ثبات ترین ها هستند. به جز این سه نفر، 
سایر مربیان کمتر از دو سال قبل هدایت تیم های خود را در اختیار گرفته اند. به 
طوری که ۹ مربی در همین فصل انتخاب شده اند و عمر مربیگری دو نفر کمتر 
از یک ماه است! با کمترین بررسی ها مشخص می شود که در فوتبال ایران برنامه 
بلند مدت جایگاه چندان بالایی ندارد و تیم ها صرفا بر اساس نتایج خود در کوتاه 
مدت، برنامه شــان را پیش می برند که حاصل آن روزمرگی و در جا زدن فوتبال 

ایران است.

پرسپولیس نیم فصل به دنبال جذب بیرانوند بوده است 
بررســی دو نامه رســمی 
نشان  پرســپولیس  باشــگاه 
می دهــد که این باشــگاه در 
)زمســتان ســال  نیم فصل 
۱۴۰۰( به دنبال جذب مجدد 
فوتبال  ملــی  تیم  دروازه بان 
ایران بوده اســت. به گزارش 
ایسنا، در هفته های اخیر که با 
تصمیم کادر فنی پرســپولیس حامد لک از تیم پرسپولیس کنار گذاشته شده، 
احمد گوهری که در نیم فصل به جمع ســرخ ها اضافه شده به عنوان سنگربان 
اصلی پرسپولیس مورد استفاده قرار گرفته است اما عملکرد نامطمئن و سینوسی 
او باعث ایجاد نقدهایی به کادرفنی پرســپولیس شــده که چــرا این تیم نباید 

دروازه بانی در سطح ملی داشته باشد؟
در همین رابطه به نامه هایی دست پیدا کرده که نشان می دهد در نیم فصل و 
زمانی که سید مجید صدری مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بود، این باشگاه در دو 
نامه جداگانه خواهان به خدمت گرفتن علیرضا بیرانوند شــده  است. در نامه اول 
که در تاریخ ۱۸ دســامبر ۲۰۲۱ )۲۷ آذر ۱۴۰۰( به امضای سید مجید صدری 
)سرپرست وقت باشگاه پرسپولیس( رسیده، این باشگاه به یک مدیر برنامه اجازه 
می دهد تا به نمایندگی از پرسپولیس اقدام به مذاکره برای انتقال قرضی بیرانوند 
از باشــگاه بواویشتای پرتغال به پرسپولیس کند. در نامه دیگری که در تاریخ ۳ 
ژانویه ۲۰۲۲ )۱۳ دی ۱۴۰۰( به امضای سیدمجید صدری رسیده، پرسپولیس 
رســما علاقه خود را برای انتقال دائمی بیرانوند اعلام کرده و از شــرکت نقل  و 
انتقال بازیکن مذکور خواسته تا مقدمات انتقال قطعی بیرانوند به پرسپولیس را 
انجام دهد. بررسی این نامه ها نشان می دهد که گل محمدی در نیم فصل به دنبال 
جذب دروازه بان شماره یک تیم ملی فوتبال ایران بوده تا با بازگشت بیرانوند به 
پرسپولیس، درون دروازه تیمش اطمینان خاطر بیش تری داشته باشد اما عملی 
نشــدن این انتقال، باعث شده پرسپولیس که فقط حامد لک را در آن مقطع در 

اختیار داشت، احمد گوهری را جذب کند.

اقدام میلاد سرلک برای جدایی از جمع سرخپوشان
پــوش  ملــی  هافبــک 
پرسپولیس تلاش خود را برای 
خروج تابستانی و ترانسفر به 

عنوان لژیونر آغاز کرده است.
به گــزارش  مهــر، میلاد 
ســرلک پــس از پوشــیدن 
پیراهــن پرســپولیس در دو 
فصــل اخیــر توانســت نظر 
دراگان اسکوچیچ را نیز به خود جلب کند تا در تمام اردوهای چند سال اخیر به 
یکی از بازیکنان مهم تیم ملی ایران تبدیل شود. سرلک با وجود مصدومیت هایی 
که در اردوهای تیم ملی ایران متحمل شد باز هم مد نظر کادر فنی تیم ملی و 
پرسپولیس بود تا تأثیر مثبت خود را در صعود به جام جهانی و همچنین قهرمانی 
با سرخپوشان در لیگ برتر بیستم نشان دهد. نمایش ایده آل این بازیکن باعث 
شــده تا سرلک با پیشنهادتی از امارات، قطر و دو کشــور اروپایی روبرو شود تا 
تمدید قراردادش با پرسپولیس در هاله ای از ابهام قرار بگیرد. او که با تماس های 
مکرر مســئولان باشــگاه برای تمدید قرارداد و همچنین افزایش دو برابری رقم 
قرارداد امســال خود روبرو شده است اولویت خود را لژیونر شدن گذاشته است. 
سرلک در اقدامی عجیب به سه شرکت معتبر مجوز داده تا پیشنهادات خارجی 
او را بررسی کنند تا در صورت امکان بتواند فوتبال خود را در سال برگزاری جام 
جهانی در کشــورهای دیگر دنبال کند. هافبک ملی پوش پرسپولیس در حالی 
مجوز لازم برای مذاکره با باشــگاه های خارجی را به این شرکت ها داده است که 
رضا درویش مدیرعامل سرخپوشان همچنان خوشبین به تمدید قرارداد اوست و 

نگرانی بابت رفتن سرلک از پرسپولیس ندارد.

چرا بنزما بازیکنی خارق العاده است؟
پــپ گواردیــولا پیش از 
دیــدار لیگ قهرمانــان اروپا 
مقابل رئال مادرید به تمجید 
از کریــم بنزمــا پرداخت. به 
اردیبهشت   ۶ فارس،  گزارش 
نیمــه  چارچــوب  در  مــاه 
اروپا،  قهرمانــان  لیگ  نهایی 
منچسترسیتی به مصاف رئال 
مادرید خواهد رفت. پپ گواردیولا در خصوص کریم بنزما گفت: بنزما یک بازیکن 
خارق العاده است. نه فقط به خاطر کارهایی که الان انجام می دهد بلکه به خاطر 

کارهایی که در ۱۰ سال گذشته به ثبت رسانده است.
وی ادامه داد: کارنامه فوتبالی او شگفت انگیز است. کارنامه او فقط گل زدن 

نیست. 
او در تمامی جهات یک بازیکن شــاهکار بوده و توانسته از همه نظر عالی کار 
کند. بنزما در این فصل در ۳۷ بازی آمار ۳۷ گل و ۱۳ پاس گل به ثمر رســانده 
و توانســته در دوران پسا رونالدو در رئال مادرید در ۱۸۴ بازی ،  ۱۲۴ گل بزند و 

۴۴ پاس گل بدهد. 

اخبار کوتاه

هافبک تیم ملی فوتبال کشــورمان گفت: خوشبینی در 
جام جهانی خیال راحتی می آورد، اما امیدوارم که بار دیگر 

خاطره پیروزی مقابل آمریکا را در جام جهانی زنده کنیم.
به گزارش فارس، علی قلی زاده در مقدماتی جام جهانی 
۲۰۲۲ یکی از کلیدی ترین نفرات تیم ملی کشــورمان بود 
کــه با ۸ بار حضور در ترکیب ثابت و ۲ بار گلزنی در مرحله 
نهایی مسابقات، نقشی مهم در صعود تیم ملی به جام جهانی 

قطر ایفا کرد.
وینگر تکنیکی تیم شــارلروا بلژیک که با وجود همراهی 
تیم ملی در جام جهانی ۲۰۱۸ روسیه نتوانست در فهرست 
۲۳ نفره کارلوس کی روش قرار بگیرد، این بار امید و انگیزه 
زیادی برای  درخشش در معتبرترین رویداد فوتبالی جهان 

دارد.
در ادامه مشروح این گفت و گو را می خوانید:

درمورد قرعه تیم ملی در جام جهانی ۲۰۲۲ صحبت 
کنیم. خودت چه احساسی نسبت به این گروه داری؟

 هیچ تیم آسانی به جام جهانی نمی آید و در این مسابقات 
هیچ تیمی ضعیف نیست اما برای خودم باعث افتخار است 
که عضوی هرچند کوچک از تیمی بودم که توانســتیم  به 
جام جهانی برویم. قبلا هم گفته بودم حالا که به جام جهانی 
رفتیم امیدوارم در گــروه تیم های خوبی بیفتیم. البته فکر 
می کنم تیم های خوبی هم در گروه ما افتادند. هم گروهی با 
انگلیس، آمریکا و یکی از آن ســه تیم )اسکاتلند، اوکراین و 
ولز( قرعه خیلی خوبی است. هرچند مردم خیلی این گروه 
را راحت گرفته و  می گویند ایران از گروه صعود می کند ولی 

کار راحتی در جام جهانی نداریم.
اگر خودت می خواســتی قرعه ایــران را برداری 

همین قرعه را بر می داشتی؟
قبلا هم گفتم دوست دارم با برزیل و آلمان و ... بیفتیم. 
دوست داشتم با تیم های قوی بیفتیم که تا الان با آنها بازی 
نکردیم . هــر چند آن موقع هم همه می گفتند کار  خیلی 

سخت می شود و  همه خندیدند و گفتند سخت است ولی 
در جام جهانی هیچ تیمی آسان نیست. البته به یکی از  این 
تیم های سخت یعنی انگلیس هم خوردیم. فکر می کنم بازی 

خوبی باشد و  بتوانیم خودمان را بسنجیم.  
اگر بخواهــی  نتایج تیم ملی را بــازی به بازی 
پیش بینی کنی به نظــرت نتایج چگونه رقم خواهد 

خورد؟
نمی شود پیش بینی کرد. به شخصه نمی توانم پیش بینی 

کنم چراکه فوتبال غیر قابل پیش بینی است. 
علیرضا بیرانوند در مصاحبه ای گفته در دوره قبل 
جام جهانی از مدتها قبــل تاکید کارلوس کی روش 
روی بــازی اول ما مقابل مراکش بود. آیا در این دوره 
هم ابتدا فقط باید به فکر بازی با اول با انگلیس باشیم 

؟
نه فکر نمی کنم این دوره این طور باشیم زیرا همه بازی ها 
حساس است و نمی شود فقط به یک بازی فکر کنید! نباید 
فقط به بازی با انگلیس یا آمریکا فکر کنیم. البته این موضوع 
صددرصد درســت است که همه تلاشمان را برای بازی اول 
می کنیم تا نتیجه خوبی بگیریم ولی باید روی همه بازی ها 
تمرکز کنیم تا در نهایت نتایج لازم را کسب کرده و امتیازات 
لازم را جمع کنیم. حرف من این است که همه بازی  ها مهم 
است نه فقط یک بازی. البته متوجه منظورتان شدم که باید 
از الان تمرکزمان روی بازی با انگلیس باشد تا نتیجه خوب 
بگیریم ولی می گویم همه بازی ها مهم است و باید روی همه 

آنها تمرکز کنیم. 
البته هم گروهی با انگلیس و آمریکا ســبب شده 
این دیدارها به نوعی حالت سیاسی هم به خود بگیرد. 

نظر خودت در این باره چیست؟
 نظری در این ارتباط ندارم زیرا ما فوتبال بازی می کنیم 
و به سیاســت کاری نداریم . زمین فوتبال دور از همه چیز 

است.

ایران ۲۴ ســال قبل در جام جهانی فرانسه برد خاطره 
انگیزی مقابل آمریکا داشت و بازی با این تیم در جام جهانی 
قطر  حس نوستالژیک خاصی برای بازیکنان تیم ملی دارد . 

خودت انگیزه زیادی برای این مسابقه داری. درست است؟
بله صددرصد. گفتم کل جام جهانی انگیزه خاص دیگری 
دارد که جدا از بازی های باشگاهی و دور مقدماتی است. جام 
جهانی کلا فضای خاصی دارد به خصوص بازی با آمریکا که 
برای همه ما ایرانی ها خاطره انگیز بوده اســت. امیدوارم باز 

هم آن خاطره را تکرار کنیم و برنده شویم. 
بحث آماده سازی تیم ملی برای حضور پرقدرت در جام 
جهانی که خودت هم به آن اشاره داشتی خیلی مهم است.

بله مهم ترین مســاله همین اســت. باید بازی دوستانه 
خوب ، کمپ ها و اردوهای خوبی فراهم شود. 

امیدواریم در آینده برنامه ریزی خوبی شود و به همه چیز 
امیدوار هستیم.  امیدوارم در جام جهانی خوب کار کنیم. هر 

کس بازی کند مهم نیست.
خودت در بازی هــای مقدماتی یکی از بازیکنان اصلی و 
کلیدی تیم ملی بودی و این نشــان از آمادگی بالایت برای 

حضور در جام جهانی می دهد.
همه تلاششــان را می کنند. من هــم جزیی از این پازل 
هستم و همه تلاشم را می کنم  یک دقیقه یا ۹۰ دقیقه بازی 
کنم یا روی نیمکت و حتی ســکو باشم، به تیم ملی کمک 
کنم. ان شاءالله به حقم برسم. دوره قبل جام جهانی با اینکه 
همراه تیم ملی بودم بدشانســی آوردم و در لیست ۲۳ نفره 
قرار نگرفتم. حالا برای این دوره ببینیم خدا چه می خواهد. 

هرچه قسمت باشد. 
به  انگلیســی و سرمربی شان  برخی رسانه های 
نوعی ایران را حریف آسانی قلمداد کردند. نظر شما 

چیست؟
هرکس می تواند هر نظری بدهــد. چه آنها و چه ما که 

هزاران نظر در مورد تیم های دیگر و همه چیز دادیم. 

ان شاءالله  همه چیز در زمان بازی ها مشخص می شود و 
امیدوارم بتوانیم نتایج خوبی بگیریم. 

در مورد قرعه کشی جام جهانی  به نظر می رسد 
توازن قــدرت در همه گروه ها وجــود دارد. اینطور 

نیست؟
بله فقط یک گروه مرگ بود. همیشــه جام جهانی یک 
گروه مــرگ دارد. در جام جهانی قبلی ایران در گروه مرگ 
بود و امســال هم ژاپن در گروه مرگ قــرار دارد. البته فکر 
می کنم به جز گروه یک که برخی تیم هایش بی نام و نشان 
تر هستند، سایر گروه ها سخت است و همه گروه ها مساوی 

بودند. 
بلافاصله بعد از جــام جهانی باید آماده بازی های 
جام ملت ها شــویم و این مسابقات هم نیاز به برنامه 

ریزی دقیقی دارد. نظر خودت در این باره چیست؟
بله همه چیز بســتگی به برنامه ریزی فدراسیون دارد و 
امیدوارم برنامه ریزی خوبی پیش روی مان باشــد و بتوانند 
کمک کنند. واقعا نیازمند برنامه ریزی خوبی هستیم. تنها 
دلخوشی مردم همین تیم ملی است و اگر بتوانیم برای چند 

دقیقه هم خوشحالشان کنیم یک دنیا ارزش دارد. 
برخی از پیشکسوتان فوتبال می گویند جام جهانی 

جایی است که باید ریسک کنیم. نظرت چیست؟
نه تنها در جام جهانی بلکه همه جا باید ریسک کنید اما 
این ریسک باید همراه برنامه ریزی باشد نه ریسک بی محابا 

که هر کاری دوست دارید انجام دهید. 
با نگاهــی به ترکیب تیم ملی آمریکا می بینیم بیشــتر 

بازیکنانشان در تیم های مطرح اروپایی بازی می کنند .
همه بازیکنانشــان در اروپا هســتند. از ترکیب ۱۱ نفره 
شان همه در تیم های خوب اروپایی مثل دورتموند، چلسی، 
منچسترسیتی،  یونتووس، بارسلونا و سایر تیم های مطرح 
جهان حضور دارند. همه آمریکا را دست کم می گیرند ولی 
می بینیم تک تک بازیکنانش در بهترین تیم های دنیا بازی 
می کنند. ولی مردم فقط اســم تیم آمریــکا را می بینند و 

می گویند می توانیم این تیم را ببریم.
با ارزیابی همین مسائل از خودمان سوال می پرسیم 

می توانیم از گروه مان صعود کنیم یا خیر؟
ان شاءالله هرچه خیر است اتفاق بیفتد ولی ما بچه های 
تیم ملی همه تلاشــمان را می کنیــم. البته کارهای بزرگ 
نیاز به برنامه ریزی های بزرگ دارد و ان شــاءالله که برنامه 

ریزی های خوبی برای تیم ملی شود. 
 هــر بازیکنی برای جام جهانــی اهدافی دارد و 
می خواهد در این رقابت ها بدرخشد. خودت برای جام 

جهانی پیش رو چه هدفی را دنبال می کنی؟
طعبیتــا از روزی که به جام جهانی صعود کردیم انگیزه 
مضاعفی در بین همه بازیکنــان به وجود آمد. به خصوص 
برای خود من که بیشتر تلاش و کار کنم تا برای جام جهانی 
آمده شــوم. بعداز قرعه کشی هم دوباره انگیزه مضاعفی در 
من ایجاد شد تا تمریناتم را دو برابر و تلاشم را بیشتر کنم 
تا برای جام جهانی آماده باشم تا اگر در این مسابقات  بازی 

کردم بتوانم بهترین بازی خودم را به نمایش بگذارم.
 بــه خاطر اینکه بالاترین ویترین اســت و همه دنیا آن 
را می بینند. البتــه اینکه می گویم بهترین بازی خودم را به 
نمایش بگذارم، برای خودم نیست و می خواهم به تیم ملی 
کمک کنم. بالاخره خیلی حرف و حدیث ها در موردم است 
کــه قلی زاده فقط برای خودش بازی می کند و از این قبیل 
حرف هــای پوچ که می زنند که برایم مهم نیســت ولی اگر 
بتوانم به تیمم کمک کنم تا تیم ملی موفق باشــد من هم 

موفق خواهم بود.

مسئول مسابقات سازمان لیگ توضیحاتی را در خصوص 
برنامــه ریزی برای اتمام فصل جاری و تنظیم جدول فصل 
آینده ارائه کرد. به گزارش فارس، سهیل مهدی در خصوص 
برنامه برگزاری مسابقات لیگ برتر اظهار داشت: خوشبختانه 
نوسانات جوی را پشت ســر گذاشتیم. از طرفی شدت اوج 
کرونــا هم کاهش پیدا کرده و امیــدوارم بتوانیم بعد از ماه 

مبارک مسابقات را به خوبی به اتمام برسانیم.
وی در مورد اینکه آیا امکان نداشت لیگ یک یا دو هفته 
برگزار می شد و بازی های سپاهان و فولاد معوقه می شدند، 
گفــت: وقتی اوایل لیگ هســتیم و فرصت هســت که در 
تعطیلات بین فصل یا بین مسابقات این کار را انجام بدهیم 
معمولان آن را انجام می دهیم اما وقتی ۵ هفته  فشــرده و 
بــدون وقفه داریم، فضایی نبود که بازی معوقه  را در خلال 
آن ها قــرار بدهیم. خصوصا اینکه در مورد صعود، ســقوط 
یا ســهمیه تمامی تیم ها نگرانی هایی دارند، ترجیح دادیم 
مسابقات با هم شــروع شود. بحث رعایت انصاف هم وجود 
دارد. ضمــن اینکه چون دو هفته آخــر باید قانونا همزمان 
برگزار شوند، ســعی کردیم بازی ها را خیلی نزدیک به هم 

برگزار کنیم و زمانی برای معوقه نداشتیم.
وی افزود: طبق آیین نامه و قانونا، همیشــه در دو هفته 
آخرهمزمانی را داریم. بعضــی مواقع به خاطر فرصت هایی 
که بوده، ســه هفته همزمان آخر هم در ادوار گذشته لحاظ 
شــده اما به خاطر اینکه بازی های زیبایی پیش رو داریم و 
بینندگان می خواهند استفاده کنند بهتر بود همان شرایط 
قانونی را پیش ببریم. مســئول مســابقات سازمان لیگ در 

خصوص اینکه آیا با کادرفنی تیم ملی بزرگســالان و امید 
جلســاتی برگزار شــده، گفت: در مورد کادرفنی تیم ملی 
بزرگسالان، به واسطه اینکه قبل از ایام فیفا، لیگ ما به اتمام 
می رسد عملا تداخلی با برنامه آن ها نداریم و اگر جلسه ای 
هم برگزار شــود برای شروع فصل آتی و گرفتن برنامه های 
اردوی تیم ملی در شــروع فصل و قبل از جام جهانی است. 
ایــن فرصت را با تیم ملی بزرگســالان داریم. وی افزود: در 
مــورد تیم ملی امید، می دانیم یک هفته آخر لیگ با برنامه 
تیم ملی در تداخل اســت و چند بازیکنی که سرمربی لازم 
دارد در مسابقات هستند. باید صبر کنیم ببینیم در آن یکی 
دو هفته نتایج به چه صورت اســت. چون نمی توانیم توقف 
لیگ را داشــته باشیم این مساله را باید با تعامل باشگاه ها و 
سرمربی تیم امید حل کنیم. تیم ملی امید برای ما هم قابل 
احترام است. چشم به این نتایج داریم و حتما باید در تعامل 

کامل باشیم. تلاش می کنیم به آن ها کمک شود.
مهدی در مــورد اینکه بازی های لیــگ ۷ خرداد تمام 
می شــوند و چند روز بعد مســابقات آســیایی امید شروع 
می شوند، با این شــرایط ممکن است تیم ها بازیکنانشان را 
چنــد روز زودتر به تیم ملی ندهند، عنوان کرد: اگر لیگ را 
تعطیــل کنیم باید از آن طرف تا ۲۵ یا ۲۶ خرداد به خاطر 
فیفا دی معطل شویم و نمی توانیم لیگ را شروع کنیم. عملا 
یک هفته را نمی توانیم ۲۰-۱۵ روز به تاخیر بیندازیم. باید 
دو یا ســه هفته را منتقل می کردیم. بــه این صورت لیگ 

فرسایشی و دیر تمام می شد.
وی افزود: قائدتا به اواخر شــهریور منتقل می شد. بعد از 

آن تداخــل برنامه های تیم ملی و جام جهانی و فصل آینده 
ایجاد می شد. اگر این یکی دو هفته اگر ۲۰ روز تاخیر پیدا 
می کرد عملا برنامه های تیم ملی بزرگسالان هم تحت تاثیر 
قرا می گرفــت. برای این یکی دو هفته باید به کمک هیات 
رئیسه سازمان لیگ و فدراسیون بازیکنان به تیم ملی امید 
تزریق شــوند تا مهدوی کیا هم با طیب خاطر به مسابقات 
برود. مســئول مسابقات لیگ برتر در خصوص برنامه ریزی 
برای همزمانی تعطیلات نیم فصل سال آینده با جام جهانی، 
گفــت: این در برنامه هم لحاظ شــد. اگر بتوانیم این کار را 
انجام بدهیم، امیدواریم از هفته ۱۳ یا ۱۴ فصل آینده وارد 
جام جهانی شویم. امیدوارم در اواخر مرداد یا اوایل شهریور 
فصل بعد را طبق برنامه ای که داریم، لیگ را شــروع کنیم. 
اگــر این اتفاق نیفتد، عملا لیگ تحت الشــعاع جام جهانی 

قرار می گیــرد و بلافاصله دقیقا ۵ماه بعــد از جام جهانی، 
لیگ قهرمانان آسیا شروع می شود. باز بحث تعطیلات و ماه 
مبارک و... را خواهیم داشــت. به این صورت لیگ آینده را 
دســتخوش تغییراتی می کند که فرسایشی تر از هر سالی 

خواهد شد. تلاش می کنیم این اتفاق نیفتد.
وی افزود: خوشبختانه با همکاری باشگاه ها و هیات های 
فوتبال توانستیم دو ماه تعویق را که به خاطر کرونا به وجود 
آمد را جبران کنیم. در دو سال گذشته لیگ ما جمعا دو ماه 
و نیم  دیر شروع شــد. به واسطه تاخیرهای مختلف که به 
خاطر کرونا به ما تحمیل شد. اگر این دو ماه را به راحتی در 
ایام فیفا و برنامه ریزی ها از دســت بدهیم، عملا انگار کاری 
نکردیم. تلاش می کنیم با استفاده از آن،لیگ را زودتر شروع 

کنیم تا این تداخلات با جام جهانی به حداقل برسد.

علی قلی زاده: 

دور قبل ما در گروه مرگ بودیم، امسال ژاپن

تلاش سازمان لیگ برای هماهنگی با برنامه جام جهانی

چرا لیگ برتر بدون سپاهان و فولاد ادامه پیدا نکرد؟

در پی اقدام زشت و زننده باشگاه اسپورتینگ علیه ستاره 
کشــورمان، هواداران تیم فوتبال پورتو به حمایت از طارمی 
پرداختند. به گزارش فارس، ســایت هواداری پورتال دوس 

دراگوئس در گزارشی به اظهارات سایت باشگاه اسپورتینگ 
واکنش نشــان داد و به تعریف و تمجید از ستاره کشورمان 
پرداخت. باشگاه اسپورتینگ لیسبون، رقیب اصلی پورتو در 

صفحه رســمی خود گزارشی از متن یک نفر را بازنشر کرد. 
گزارشی که به طارمی القابی زشــت و زننده داده بود. این 
سایت در گزارش یکشنبه خود در خصوص طارمی نوشت: او 
فیک است، او غیرواقعی است. با اینکه او از ایران است ولی 
هوادران پورتو خیلی او را دوست ندارد زیرا او مار افسون گر 

است. او عاشق تمارض و دایو زدن است.
این اقدام زشت و زننده باشــگاه اسپورتینگ با واکنش 
 portal dos dragoes هواداران پورتو روبه رو شد و سایت
در خصــوص این موضــوع مطلبی با عنوان »تو شــاهزاده 
پارسی ما هستی« نوشــت. پورتال دوس دراگوئس نوشت: 
اینکه فوتبال و جامعه پرتغال مملو از بیگانه هراســی است 
چیــز جدیدی نیســت. اینکه هر روز موارد نژادپرســتی و 
خشونت های بی رویه در میان هواداران تکرار می شود چیز 
جدیدی نیست. اینکه رهبرانی وجود دارند که نفرت بکارند 
چیز جدیدی نیست. اینکه لیگ هیچ کاری انجام نمی دهد 
و خود را به نشان دادن تی شرت برای رویارویی با این همه 
مشــکلات محدود می کند، چیز جدیدی نیست. این سایت 
ادامــه داد: همانطور که هر روز از منفی نگری شــگفت زده 
می شویم، ببینید، یک باشگاه بزرگ وجود دارد - که در حال 
کوچکتر شدن است - که تصمیم می گیرد تمام بی شرمی خود 

را در یک مقاله منتشر شده که نظر یک نفر است را در وب 
سایت رسمی باشگاه قرار دهد. تیتو آرانتس فونتس از مهدی 
طارمی به عنوان »افسونگر مار قلابی و اصیل« یاد می کند. 
اینکه ملیت یک نفر با حرکات ســیرک آمیخته می شــود 
 بــرای ما تنها یک نکته دارد که چقدر ما بی گناه هســتیم. 
ســایت portal dos dragoes البته مدعی شــد که این 
نفرت ریشه در اتفاقات گذشته دارد. این سایت نوشت: قبل 
از ورود به پورتو، علاقه باشــگاه لیســبون به مهدی طارمی 
علنی بود. مهاجم ایرانی برای پوشــیدن لباس آبی و سفید 
پورتو لباس ســبز و قرمز آنها )اسپورتینگ – بنفیکا( را رد 
کرد. تیتو می گوید که »ورزش خیلی می ترســد«. نه تیتو، 
نه دوســت من. این نظر تو است. چیزی که اسپورتینگ را 
می ترساند براگا و سانتاکلارا بودند. چیزی که اسپورتینگ را 
می ترســاند، ۶ امتیاز از دست دادن این دو بازی در ۱۵ روز 
بود. وقتی صلاحیت کافی نباشــد، ناامیدی به وجود می آید 
کــه در این نوع نظرات منعکس می شــود. در جدول لیگ 
پرتغال پورتو شــانس اصلی قهرمانی در لیگ پرتغال است 
و اســپورتینگ با ۶ امتیاز پایین تــر در رده دوم جای دارد. 
آنها اول اردیبهشــت در نیمــه نهایی جام حذفی به مصاف 

هم خواهند رفت. 

بیانیه زیبای هواداران پورتو در حمایت از طارمی: 

تو شاهزاده پارسی ما هستی 


